

Thank you for purchasing the MXL MM-170 Gooseneck Microphone. With proper care, this mic will provide many years of satisfaction. For best results, please take a few moments to review this literature.

GENERAL CHARACTERISTICS

The MM-170 is an adjustable gooseneck microphone with a mute button designed for use with mobile devices and the MXL MM-4000 Mini Mixer. It includes a 3.5mm TRS to 3.5mm TRRS cable with a built-in splitter to a 3.5mm headphone jack. With this cable, you can listen to audio playback via the headphone jack without unplugging the microphone from your mobile device.

MICROPHONE GAIN

The MM-170 has a two position gain switch. The “Hi” setting increases the gain and is meant to be used when the source of audio being recorded is quiet or to pick up people from a farther distance. The “Lo” setting decreases the gain and is meant to be used when the sound source is loud or right next to the microphone.

SPECIFICATIONS

Type	Electret Condenser Microphone
Frequency Range	100 Hz-15 kHz
Polar Pattern	Cardioid
Size	406mm x 76mm / 16in. x 3in.
Weight	454g/1 lb.
Metal Finish	Black

CARE

Dust and foreign materials can degrade the performance of a microphone over time so always store the unit in a clean, moisture-free environment. Use a soft, dry cloth to clean the microphone as needed.

WARRANTY

MXL microphones are guaranteed against defects in material and workmanship for one year from date of purchase. Should you encounter any problem with this unit, promptly contact the store you purchased it from for assistance. The original dated sales receipt will be necessary for any warranty claim. Do not send any unit directly to us without prior authorization from our service department! Warranty coverage is limited to repair or replacement (at our option) of the microphone, and does not cover incidental damages due to the use of this unit, nor damage caused by accidental misuse of this product.



Nous vous remercions d'avoir acheté le microphone directionnel MXL MM-170. Si vous en prenez soin correctement, ce microphone vous fournira plusieurs années de satisfaction. Pour de meilleurs résultats, prenez quelques instants pour vous familiariser avec ce document.

CARACTÉRISTIQUES GÉNÉRALES

Le MM-170 est un microphone directionnel réglable avec un bouton de coupure conçu pour une utilisation avec des appareils mobiles et le mini mélangeur MXL MM-4000. Il comprend un câble TRS 3,5 mm vers TRS 3,5 mm, avec un séparateur intégré vers une prise casque de 3,5 mm. Avec ce câble, vous pouvez écouter une lecture audio par la prise casque sans débrancher le microphone de votre appareil mobile.

GAIN DU MICROPHONE

Le MM-170 dispose d'un commutateur de gain à deux positions. Le réglage «Hi» augmente le gain et est destiné à être utilisé lorsque la source audio enregistrée est faible ou pour enregistrer des personnes à une grande distance. Le réglage «Lo» diminue le gain et est destiné à être utilisé lorsque la source sonore est forte ou juste à côté du microphone.

SPÉCIFICATIONS

Type	Microphone à condensateur électret
Plage de fréquences	100 Hz à 15 kHz
Diagramme polaire	Cardioïde
Dimensions	406 mm x 76 mm / 16 po x 3 po
Poids	454g/1 lb.
Effet métallisé	Noir

ENTRETIEN

La poussière et les corps étrangers peuvent détériorer le rendement d'un microphone dans le temps. Aussi, rangez toujours l'appareil dans un endroit propre et exempt d'humidité. Utilisez un tissu doux et sec pour nettoyer le microphone selon les besoins.

GARANTIE

Les microphones MXL sont garantis contre les défauts matériels et de fabrication pendant l'année suivant la date d'achat. Si vous rencontrez un problème avec cet appareil, communiquez immédiatement avec le magasin où vous l'avez acquis pour toute assistance. L'original du reçu d'achat daté est nécessaire pour toute réclamation de garantie. Ne nous envoyez pas directement un appareil sans une autorisation préalable de notre service technique! La couverture de la garantie est limitée à la réparation ou au remplacement (à notre discrétion) du microphone, et ne couvre pas les dommages accidentels provoqués par l'utilisation de cet appareil ou les dommages dus à une négligence lors de l'utilisation de ce produit.

